
Vigh Lászl ó
országgyű lési képvisel ő

Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Országgyűlés Hivatala

IrömAnyszám :

	

0/0,

Érkezett: 2008 DEC 2 0. Írásbeli kéré s

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„ Elegendőnek tartja a kistelepülések sporttámogatását” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr Gyenesei István önkormányzati miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A parlamenti döntés alapján 70 Ft-ról 500 Ft-ra emelkedett a településeken m űködő
sportegyesületek működését biztosító támogatás aránya, amely konkrétan egy 1000 fős
településnél 500.000,- Ft juttatást jelent .
Zala megyében számos sportegyesület van bejegyezve, mely folyamatos sportszolgáltatásokat
biztosít az ott élők számára. A serdülő-, ifjúsági- és felnőtt futballcsapatok játékosai
bajnokságokban szerepelnek, melynek költségei nem kis terhet jelentenek az adot t
sportegyesület számára. Az állami támogatáson kívül, más bevételekre nem nagyo n
számíthatnak, így színvonalas működésük további biztosítása veszélyben van .

Tisztelettel kérdezem a Miniszter Úrtól :

• Mit kíván tenni annak érdekében, hogy a jelenlegi finanszírozás pozitív irányba
megváltozzon?

• Elfogadhatónak tartja e, hogy az alulfinanszírozottság következtében a
sportegyesületek megszűnjenek?



Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008. december 20.
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